
Åvangs skolen
Skolebestyrelsen
Bestyrelsesmøde torsdag den 9. november 2023, kL 
17.00-19.00 i personalerummet
Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Dorthea Funder Kaas, Karina Holmberg, Claus Rylander-Christensen, Per 
Kofod, Sanne Steenberg, Malene Znaty, Louise Marcher Hansen & Gitte Hagelskjær Svart
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg & Uffe Borgstrøm Knudsen
Elevrepræsentanter: Clara Melby Beier & Althea Margrethe Themsen
Ledelsesrepræsentanter: Hanne Vesth, Christian Faurholdt Jeppesen & Andreas Grosbøll

Afbud: Claus Rylander-Christensen, Per Kofod, Dorthea Funder Kaas

Dagsorden Tidsplan Referat
1 Godkendelse af dagsorden 17.00 Godkendt

2 Orientering fra:
Ledelse:
• Personalenyt
o Økonomistatus
• Ind-og udmelding af elever
• Orientering om

udviklingsplan
• Orientering om 

sammenlægningsprocessen

Formand:
o Arbejdsgruppe i forbindelse 

med sammenlægning

Medarbejdere:

Elever:

17.05 Ledelse
Personale:
Der er i øjeblikket et jobopslag med en 
specialpædagogisk profil.

Økonomi:
Budgettet holder fortsat det forventede 
niveau.

Ud-/indmelding:
To elever ind og to ud.

Udviklingsplan:
Der er nu input fra alle de relevante fora, 
og ledelsen er nu i gang med at 
sammenskrive med henblik på en 
kommende inddragelsesrunde.

Sammenlægning:
Processen er i gang - i første omgang i de 
to ledelser. Der vil blive indkaldt til møder



for personale, forældre og elever på tværs 
af skolerne med henblik på inddragelse 
forud for sagsfremstillingen til Børne- og 
Skoleudvalgets møde i februar. Skolechefen 
vil i nærmeste fremtid udsende 
invitationer.

Formand:
Der er et ønske om at have mulighed for at 
klæde politikerne ordentligt på i forbindelse 
med sammenlægningsprocessen 1 den 
forbindelse nedsættes en arbejdsgruppe, 
der ind til videre består af Malene, Sanne, 
Louise.
Arbejdsgruppen forpligter sig til at 
afstemme indsatser med hele bestyrelsen.

Medarbejdere:
Der er i øjeblikket tegn på, at flere kollegaer 
er pressede af forskellige opgaver

Elever:
Elevrådet ser frem til det kommende møde 
med Søndermarksskolens elevråd 
Orangenet er i fuld gang med at blive 
bygget og forventes færdigt i midten af 
december
Der er desuden etableret et vandhul og der 
arbejdes videre med bålplads og mere vild 
natur

3 Principper for brug af devices i 
skoletiden
Drøftepunkt
Indledende drøftelser om 
indholdet i et nyt princip for 
brug af devices.

17 15 1 øjeblikket er brugen af devices nævnt i 
flere forskellige principper. Der opfordres 
til, at brugen af devices samles i et princip 
og fjernes fra andre

Formanden har i forlængelse af sidste 
møde modtaget skriftlige indlæg med 
henblik på at kvalificere principperne 
herunder også et princip om devices

Skolebestyrelsen har en forpligtelse til at 
føre tilsyn med udmøntningen af de 
vedtagne principper Dette kan gøres ved, 
at ledelsen giver en orientering om



arbejdet til bestyrelsesmøderne.

Det blev besluttet at udskyde behandlingen 
af principperne, med den tilføjelse, at de 
kan tages op, hvis der skulle være behov for 
at foretage ændringer.

Der er et forslag om, at der 1 maj afholdes 
en temadag i forlængelse af færdiggørelsen 
af skolens kommende udviklingsplan med 
henblik på at kvalificere principperne

4 Skoleudviklingssamtaler 
Orienteringspunkt
Som led i kvalitetsarbejdet er 
ledelsen indkaldt til 
skoleudviklingssamtale torsdag 
den 16. november 
Ledelsen orienterer om 
kvalitetsarbejdet, herunder 
konferencer, testresultater og 
fravær.

18 00 Der blev givet en kort beskrivelse af 
indholdet for en skoleudviklingssamtale. 
Skolebestyrelsen orienteres yderligere, når 
samtalen er afholdt

5 Synlighed og reklame for 
Avangsskolen
Drøftepunkt
Ideudveksling til en strategi for 
synlighed og reklame for 
Åvangsskolen i forbindelse med 
skoleindskrivningen.

18.15 Bestyrelsesmedlemmerne opfordres til at 
deltage i arrangementer for kommende 
forældre Gruppen kan eventuelt udvides 
med andre forældre til børn, der lige er 
startet på skolen.

Der er et behov for, at synligheden omkring 
alle de tiltag og aktiviteter, der foregår i 
SFO'en højnes.

Der samarbejdes løbende med de 
omkringliggende børnehaver, hvor de 
inviteres ind i både skole og SFO Hanne og 
en af børnehaveklasselederne er desuden 
inviteret til at komme med oplæg om 
skolestart til forældremøder i nogle af 
børnehaverne.

Der er en stor aktivitet på skolens 
Facebook-side, der ligeledes fortæller om 
aktiviteter i både skole og SFO. Man må 
meget gerne dele opslagene



Det blev besluttet, at skolen udformer en 
flyer med få informationer om skolen og 
QR-kode til Facebook og hjemmeside.

6 Punkter til kommende møder 
og aftaler
Ifølge årshjulet til mødet i 
september:
• Udvikling af princip om god 

adfærd i skolen
• Principper for planlægning af 

skoleåret
• Skolens budget 2024
• Den gode historie- 

månedens historie.

18.45 Det kommende møde bliver forkortet, da 
det falder sammen med det fælles 
forældremøde med Søndermarksskolen.

Derfor udskydes følgende punkter:
• Princip om god adfærd i skolen
• Den gode historie

7 Den gode historie - månedens 
historie?
Udskolingen?

18.50 Christina fra børnehaveklassen vil gerne 
hjælpe med at komme med gode historier 
for indskolingen.
Malene er i gang med en historie om IT- 
grupperne for ordblinde elever.
8A har vundet Skills-stafetten lokalt. 1 
forbindelse med den nationale konkurrence 
i april, vil det være en god idé at lave en 
god historie herfra.

8 Eventuelt 18.55 Intet
9 Godkendelse af referat 18.55 Godkendt

Malene Znaty & Sanne Steenberg Hansen 
Formandskabet


